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Izaskun Martí, directora de conservació d’espais verds i biodiversitat de l’Ajuntament de Barcelona, ens explica
els procediments concrets per promoure la biodiversitat vegetal i animal a la ciutat, els reptes i els objectius que
impulsen aquest canvi de filosofia.  
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URL d'origen: https://xarxaenxarxa.diba.cat/videos/video-entrevista-izaskun-marti

Enllaços:
[1] https://xarxaenxarxa.diba.cat/members/collge
[2] https://www.sostenible.cat/entrevista/izaskun-marti-la-ciutadania-ha-entes-que-naturalitzar-no-es-descuidar-els-
espais-verds
[3] http://www.youtube.com/watch?v=AO6tqBJKXHI
[4] https://xarxaenxarxa.diba.cat/node/7016
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